

RCMP



ROYAL CANADIAN MOUNTED POLICE

YOU ARE INVITED!

South Meridian RCMP Neighbourhood Safety Presentation

Are you wondering how you can work with police to make your neighbourhood safer?

The Surrey RCMP's Neighbourhood Safety Campaign provides residents with the information they need to mobilize their community and enhance the liveability of their neighbourhood.

Join the Surrey RCMP at the upcoming meeting in your area to learn about property/auto crime and mail theft, and how you can effectively report crime and get involved in crime prevention.

Wednesday, October 28, 2015

6:30 pm (doors open at 6pm)
South Meridian Elementary School
16244 13 Ave., Surrey

For more information

P: 604-599-7810

E: southsurrey@rcmp-grc.gc.ca

www.surrey.rcmp.ca

Pre-registration not required.

**COMMUNITY
ENGAGEMENT &
MOBILIZATION**



Royal Canadian Mounted Police Gendarmerie royale du Canada



GRC



GENDARMERIE ROYALE DU CANADA

VOUS ÊTES INVITÉS

South Meridian

Présentation de la GRC sur la sécurité dans les quartiers

Vous vous demandez comment vous pouvez travailler en collaboration avec la police afin d'assurer la sécurité de votre quartier?

La campagne de sécurité des quartiers du détachement de la GRC de Surrey fournit aux résidents les renseignements dont ils ont besoin pour mobiliser leur collectivité et améliorer l'habitabilité de leur quartier.

Joignez-vous aux membres du détachement de la GRC de Surrey lors de la prochaine réunion dans votre région afin de vous renseigner sur le crime contre les biens/automobiles et le vol du courrier, ainsi que la façon dont vous pouvez signaler de manière efficace l'activité criminelle et participer à la prévention du crime.

Le mercredi 28 octobre 2015

18 h 30 (les portes ouvrent à 18 h)
École élémentaire South Meridian
16244, 13 Avenue, Surrey

Pour obtenir de plus amples renseignements :

Téléphone : 604-599-7810

Courriel : southsurrey@rcmp-grc.gc.ca

www.surrey.grc.ca

La préinscription est facultative.

**PARTICIPATION ET
MOBILISATION DE
LA COLLECTIVITÉ**



Gendarmérie royale
du Canada

Royal Canadian
Mounted Police

